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Motion till Åtvidabergs kommunfullmäktige 
 
Långsiktig planering av Alléskolan 
 
För över ett år sedan drabbades Alléskolan av en brand. Branden har medfört att den redan 
trånga skolan tvingades tränga ihop sig ännu mer eftersom mellanstadiet fick inhysa en klass 
från årskurs 6. På grund av den redan påtagliga lokalbristen har detta fått allvarliga 
konsekvenser för den redan undermåliga arbetsmiljön på Alléskolan. 
 
På skolan finns det idag en enormt bristande arbetsmiljö och särskilt för mellanstadiet. Det 
saknas personaltoaletter, tillräckligt stora personalrum och lärare tvingas dela på så små 
arbetsytor som 10kvm på 5 personer. Vidare är handikapptoaletterna inte anpassade för 
rullstolsburna personer och elskåp är blockerade på grund av trångboddhet. 
 
Utöver arbetsmiljöproblematiken skapar situationen en mindre än optimal situation för 
eleverna eftersom det finns en stor brist på grupprum som en konsekvens av att personal har 
behövt ta i anspråk rummen för att skapa sig arbetsplatser. Dessutom har branden resulterat i 
att stor yta av utemiljön inte kan användas av barnen samtidigt som skyddsstängsel och 
elkablar skapar en osäker utemiljö.  
 
Kort summerat är Alléskolan helt enkelt för trång. Som en konsekvens av branden uppstod en 
situation som behövde lösas inom befintlig budget och verksamhet men efter mer än ett år 
konstaterar vi att den temporära lösningen har blivit för permanent. Redan innan branden var 
Alléskolan för trångbodd men nu är situationen ohållbar.  
 
Åtvidabergs kommun måste eftersträva en långsiktig lösning med en långsiktig plan för hur 
kommunen kan säkerställa en god arbetsmiljö och läromiljö på Alléskolan, den befintliga 
situationen är oacceptabel. 
 
Skolan ska vara trygg och anpassad för skolans elever och lärarna ska inte behöva i trånga 
lokaler. Nu när det gått över ett år så anser vi att kommundirektören i samverkan med 
lämpliga verksamheter bör planera för en långsiktig och hållbar lösning för Alléskolan. Det 
kan handla om en ny skola, tillbyggnad eller nybyggnad. En lösning måste planeras, och det 
bör ske skyndsamt. 
 
Därför yrkar vi att kommunfullmäktige beslutar: 
 
Att uppdra till kommundirektören att utreda problemen på Alléskolan som beskrivits i denna 
motion, samt författa en handlingsplan för en långsiktig lösning. 
 
 
För Sverigedemokraterna Åtvidaberg, 
 
 
________________________                                                ______________________ 
Richard Svensson (SD)                                                           Mikael Göransson (SD) 
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